

Møtereferat 19.6.2025

Til stede: Linda Gjeitanger, Mikko Äijälä, Vårin Lyngstad König, Ingrid Frostholt Larsen, Wenche Risdal Lund og June Wahl
Forfall: Jahn Pettersen

Møtet ble avholdt i forbindelse med Kongsberg Agenda, og andre til stede under møtet var riksarkivar Inga Bolstad og IKAs ledergruppe.

Agenda:

1. Godkjenning av referat fra møte 28.3.2025
2. Tjenestebeskrivelse
 - a. Kompetanse om innsyn, ref. sak 2, pkt. b, sist møte
(Innsynsspørsmål hos arkivskaper – forventninger til bistand fra IKA)
Korrigerende av referat: innsyn i denne sammenheng handler om forespørsler i randsonen til arkivfaget.
I tjenestebeskrivelsen er en slik tjeneste plassert under «Andre forespørsler». Vi foreslår en løsning med webinar hvert halvår, annenhver gang offentlighetslov og forvaltningslov. IKA Kongsberg fasiliteter mot en avgift basert på kostpris.
 - b. Vikartjeneste – behov og ønske om å utrede muligheter for ny kostpristjeneste
Vi får jevnlig spørsmål om vi kan stille med vikar inn i arkivtjenesten. Vi ønsker Brukerforumets tilbakemelding om behovet for at IKA Kongsberg skal levere en slik tjeneste.
Om KaffeTeams – evaluering så langt
3. Oversending av digital dokumentasjon til ett eller flere organisasjonsnummer
Flere av våre eiere har flere organisasjonsnumre hvor dokumentasjon oversendes digitalt gjennom SvarUt. Denne praksisen medfører risiko for feilsending. Hvordan redusere denne risikoen? En løsning flere eiere benytter er å sende til et organisasjonsnummer. Er dette en praksis vi kan videreføre til alle eiere?

Riksarkivarens hjørne

Vi avslutter møtet med en nyttig arkivprat med riksarkivar Inga Bolstad. For eksempel, hva skjer med de nye arkivforskriftene?

Referat:

1. **Godkjenning av referat fra møte 28.3.2025**
Referatet ble godkjent.
2. **Tjenestebeskrivelse**
 - a. **Kompetanse om innsyn, ref. sak 2, pkt. b, sist møte**
Kurs i offentlighetsloven og forvaltningsloven gjennomføres som webinarer. Første gang våren 2026. Begge lovverk gjennomgås i samme webinar, og kjøres to ganger i året. Samfunnsbedriftene kan være en naturlig samarbeidspartner med kompetanse og foredragsholdere, eventuelt andre jurister/advokater som blir benyttet i KAI-miljøet.

Tema om innsyn og sikkerhet er tema som er ønskelig å implementere. Arkivverket kan forespørres om de har aktuelle foredragsholdere.

b. Vikartjeneste – behov og ønske om å utrede muligheter for ny kostpristjeneste

Dette vil være en krevende tjeneste å utvikle. Brukerforumet ser ikke at dette er en tjeneste som bør inngå i IKA Kongsbergs portefølje, men i gitte tilfeller kan IKA bistå ved behov og etter avtale med den enkelte eier.

3. Om KaffeTeams – evaluering så langt

Dette er en ukjent møteform som vil ta tid å implementere. Så langt er det avholdt tre møter, og møtet hvor tema var bestemt i forkant fungerte best. Tilbakemeldingene er at dette er et tilbud våre eiere ønsker.

Det er ønske om å åpne opp for en større gruppe ansatte hos eierne, noe alle anser som positivt.

På neste møte i Brukerforumet utarbeides det en liste med tema som kan tas opp til diskusjon – sette hovedtema, ikke agenda. På denne måten kan deltakerne forberede spørsmål og innspill til diskusjon.

Brukerforum tar en ny evaluering tidlig i 2026.

4. Oversending av digital dokumentasjon til ett eller flere organisasjonsnummer

Det er utfordrende for noen eiere å motta post til kun et organisasjonsnummer. Dette med bakgrunn i arbeidsbelastning ved mottak. I tillegg er det sikkerhetsmessig ikke ønskelig at f.eks. barnevernsdokumentasjon sendes til hovednummeret.

Det er individuelle forskjeller hos eierne, og IKA bør søke å finne effektive og gode løsninger med hver enkelt eier i første omgang. Nye basis innsynsløsninger bør testes som løsning for en sikker og hensiktsmessig prosess.

5. Eventuelt

Det er ønskelig å legge fysisk møte i Brukerforum også til neste års Kongsberg Agenda. Det ble en positiv og nyttig arena for å bli kjent med styret i IKA Kongsberg og riksarkivar Inga Bolstad.

Riksarkivar Inga Bolstad informerte om nytt arkivregelverk.